

聖馬可堂白普理幼稚園
St. Mark's Church Bradbury Kindergarten
2022-2023 年度新生報名注意事項

Information on Admission to K1 Classes in the 2022/2023 School Year

招收級別 Level of admission : 幼兒班 (2019 年 12 月前出生) / K1 (Birth before 12/2019)
 低 班 (2018 年 12 月前出生) / K2 (Birth before 12/2018)
 高 班 (2017 年 12 月前出生) / K3 (Birth before 12/2017)

索取報名表	Collection of application forms
<p>報名日期：13/09/2021-12/11/2021</p> <p>報名方法：</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 從網頁 stmarkschurch.edu.hk 進行網上報名 或下載報名表後電郵/郵寄 ● 親臨校舍地下停車場自行索取報名表 ● 郵寄交表：九龍何文田石鼓街 9 號 (需附回郵信封) 	<p>Application period: 13/09/2021-12/11/2021</p> <p>Application Method:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Apply online- stmarkschurch.edu.hk or complete paper-based form and return by post ● Obtain application form in person at the school gate ● School address: 9 Shek Ku Street, Ho Man Tin, Kowloon(with return envelope)
2022-2023 年度面試模式	2022-2023 Interview arrangement
<p>疫情關係，減少人流聚集及減低面試時直接接觸，今年採用以下形式進行甄選。不便之處，敬請見諒！</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 報名後兩個工作天回覆出席「親子面見日」日期。家長與幼兒進行親子遊戲，老師在遊戲時可以觀察幼兒的反應。 	<p>Due to the pandemic situation, we arrange interview in the following way to reduce crowd.</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Reply availability of joining 'Family interview' after application in 2 working days. Teachers are going to observe children behavior through activity during the meet.
交表須知	Return of application
<p>A. 從學校網頁直接報名</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 填表時上載出世紙、幼兒相片 <p>B. 電郵交表- info1@stmarkschurch.edu.hk</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 將填妥之報名表連同相片及出世紙以 PDF 遞交 <p>C. 郵寄交表</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 將填妥報名表、相片、出世紙副本及一個回郵信封放入信封內密封(回郵信封以便寄回「親子面見日」預約日期) 地址：九龍何文田石鼓街 9 號 <p>D. 親臨交表(疫情關係暫停安排)</p>	<p>A. Apply on school website</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Complete application form and attach birth certificate and student photo <p>B. Email application- info1@stmarkschurch.edu.hk</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Send completed application form and attach birth certificate in PDF and student photo <p>C. By post</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Attach copy of application form, student photo and birth certificate, in sealed envelope(with return envelopes and 'family interview' reply slip) <p>D. In person (Not available during the pandemic)</p>

出席「親子面見日」時必須提交物品	Material to be submit on 'Family interview'
1. 遞交貼上\$2.0 郵資的回郵信封(9"x4") 3 個 2. 繳交 40 元(現金)報名費 3. 無論申請成功與否,報名費概不發還 4. 報讀高、低班-須附上現讀學校近期學習評估副本	1. 3 return envelopes(9"x 4") with \$2.0 stamps 2. Application fee \$40 (cash) 3. No matter the application is successful or not, application fee \$40 is non-refundable 4. Applicants of K2 or K3 classes must enclose the recent assessment report copy of their current school as reference.
面試日期：由 2021 年 11 月 13 日星期六 日期/時間：待定	Interview date : 2021-11-13(Sat) Interview time : TBC

校址(School Address)：九龍何文田石鼓街 9 號 / 9 Shek Ku Street, Homantin, Kowloon

電話(Phone)：2761 3191

電話 (WhatsApp)：5464 4330 (報名專用)

傳真(Fax)：2761 3180

電郵(email)：info1@stmarkschurch.edu.hk (報名專用)

注意事項/ Point to Note.:

此表格所提供的個人資料會用作處理幼稚園入學申請之用。申請程序完成後 所有提供資料將被銷毀。根據個人資料(私隱)條例規定,申請人有權要求查閱、更正及更新其個人資料。Personal data in this form is provided for processing application for kindergarten admission. After completion of the application procedure, all information provided will be disposed of. In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have the right to access, correct and update their own personal data.